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UR.BROJ: 2167-18-28/01-2012 

Poreč, 22. 03. 2012. 

 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K 

sa redovne sjednice Skupštine Sportske zajednice Grada Poreča  

odrţane dana 22. oţujka 2012. godine, u sali za sastanke Sportske dvorane „Ţatika“, s 

početkom u 18,00 sati. 

 

Prisutni :  

- od 20 članova Skupštine prisutno 18 ( evidencija prisutnosti u privitku) 

- odsutni :  predstavnik Nogometnog kluba „Jadran-Poreč“, 

                      predstavnik Izborne jedinice Taekwon do kluba i KBK „King“  

Ostali prisutni: 

- Franko Buda, tajnik SZGP, 

- Jakovetić Branko – stolnoteniski klub „Nova Vas“ 

- predstavnica ŢRK „Poreč“ 

- Klarić Kristijan „Glas Istre“ – novinar. 

 

 

Predsjednik Sportske zajednice Grada Poreča, ujedno i predsjednik Skupštine, Milan 

Markeţić otvara sjednicu i pozdravlja sve prisutne, te predlaţe slijedeći 

 

D N E V N I    R E D : 

 

1. Otvaranje Skupštine i verifikacija mandata, 

2. Izbor :  a) zapisničara, b) ovjerovitelja zapisnika, 

3. Izvješće o ostvarenju: 

a) Programa rada Sportske zajednice Grada Poreča za 2011. godinu, 

b) Financijskog plana Sportske zajednice Grada Poreča za 2011. godinu, 

4. Izvješće Nadzornog odbora Sportske zajednice Grada Poreča za 2011. godinu, 

5. Rasprava o podnijetim Izvješćima i usvajanje istih, 

6. Razmatranje i donošenje Pravilnika o financijskom praćenju sporta i sportaša 

na području Grada Poreča, 

7. Razmatranje i donošenje Pravilnika o nagradama i priznanjima, 
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8. Razmatranje i donošenje Kalendara sportskih manifestacija u 2012. godini, 

9. Razmatranje prijedloga : 

a) Programa rada Sportske zajednice Grada Poreča za 2012. godinu, 

b) Financijskog plana Sportske zajednice Grada Poreča za 2012. godinu, 

10. Rasprava o podnijetim prijedlozima i usvajanje istih, 

11. Razrješenje i imenovanje dva člana Izvršnog odbora Sportske zajednice Grada 

Poreča, 

12. Donošenje odluke o prijemu u članstvo novih članova Sportske zajednice Grada 

Poreča, 

13. Razno. 

 

Predloţeni dnevni red prihvaćen je jednoglasno, pa se prešlo na raspravu po točkama 

usvojenog dnevnog reda. 

 

AD.1. Otvaranje Skupštine i verifikacija mandata, 

 

Predsjednik Markeţić je i formalno otvorio sjednicu redovne Skupštine Sportske zajednice 

Grada Poreča  i pozdravio sve prisutne članove, kao i druge osobe koje prisustvuju sjednici. 

Tajnik Sportske zajednice Grada Poreča Franko Buda iznio je informaciju o prisustvu članova 

sjednici i konstatirao da se od ukupno 20 predstavnika sjednici odazvalo njih 18, s 

popunjenim evidencijskim listićem, te da se sjednici nisu odazvali predstavnici izbornih 

jedinica – nogometni klub „Jadran-Poreč“ i predstavnik Taekwon do kluba i Kickboxing 

kluba „King“. 

Na osnovu iznijete informacije predsjednik SZGP predlaţe a Skupština jednoglasno donosi 

slijedeći  

Z a k l j u ĉ a k 

 

UtvrĊuje se da je redovnoj sjednici Skupštine prisutno 18 od ukupno 20 ĉlanova, tako da 

Skupština može pravovaljano raditi i donositi punopravne odluke. 

 

AD.2. Izbor zapisničara i dva ovjerovitelja zapisnika 

 

 Predsjednik je predloţio je za zapisničara Buda Franka, a za ovjerovitelje zapisnika Janko 

Karla i Mendiković Alfreda. 

Skupština jednoglasno donosi  

 

Z a k l j u ĉ a k 

 

Za zapisniĉara izabire se Buda Franko, tajnik SZGP, a za ovjerovitelje zapisnika ĉlanovi 

Skupštine Janko Karlo – Hrvaĉki klub „Poreĉ“ i Mendiković Alfredo – Jedriliĉarski klub 

„Horizont“. 

 

AD.3. Izvješće o ostvarenju : 

            

a) Programa rada Sportske zajednice Grada Poreča za 2011. godinu, 

b) Financijskog plana Sportske zajednice Grada Poreča za 2011. godinu, 

 

Predsjednik SZGP Milan Markeţić u uvodu istakao da je opširno izvješće o radu i izvršenje 

financijskog plana dostavljeno svim članovima u privitku poziva, ali da osjeća potrebu da 

ukratko prokomentira oba izvješća. Program rada je u cijelosti izvršen i pokazuje da je SZGP 
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bila aktivna u provođenju svojih programskih zadataka, ali da je financijski bilo vrlo 

zahtjevno i teško pratiti aktivnosti sportskih klubova i udruga, iz razloga što je u dva navrata 

vršen rebalans proračuna i da je SZGP ostvarila manje prihoda od planiranih, a tako i vlastite 

prihode. Na kraju zaključuje da ipak moţemo biti zadovoljni ostvarenim i predlaţe članovima 

da se uključe u raspravu i iznesu svoje eventualne primjedbe, sugestije i mišljenja. 

 

Tilen Tomšić – RK „Poreč“ ima primjedbu na izvješće u dijelu koji se odnosi na pregled broja 

članstva po klubovima i predlaţe da se brojka od 172 člana zamijeni brojkom 222. 

 

Močibob Ruţica – ŢKK „Istra“ ima primjedbu na dio izvješća koji se odnosi na vrhunske i 

perspektivne sportaše i predlaţe da se u evidenciju vrhunskih sportaša evidentira i Liović 

Marijana članica ŢKK „Istra“ iz Poreča. 

 

Mendiković Alfredo – Jedriličarski klub „Horizont“ isto ima primjedbu na broj članova kluba 

koji ukupno broji 76 članova, od čega su svi do 18 godina starosti. 

 

Tomičić Anton – SRD „Zubatac“ ističe da e evidenciji broja članstva nije upisan broj članova 

kluba koji ukupno iznosi 320, 0d čega 17 mlađih od 18 godina, pa predlaţe da se to evidentira. 

 

Benassi Loris – Udruga kineziologa isto ima primjedbu na broj članova, tako da predlaţe da 

se brojka od 15 ispravi na 27 članova, a iznosi da mu je teško precizno odrediti broj članova 

školskih sportskih društava, obzirom da taj broj varira iz godine u godinu i zavisi od 

disciplina u kojima se članovi – učenici natječu. 

 

AD. 4. Izvješće Nadzornog odbora Sportske zajednice Grada Poreča za 2011. godinu, 

 

Buda Franko, tajnik SZGP upoznaje članove Skupštine s činjenicom da je u materijalima 

dostavljeno Izvješće Nadzornog odbora, bez potpisa jednog člana, koji nije mogao doći 

potpisati isto, ali da je naknadno došao i potpisao Izvješće, tako da je ono potpuno i cjelovito. 

Predlaţe članovima Skupštine da uvaţe ovo obrazloţenje. 

 

AD. 5. Rasprava o podnijetim izvješćima i usvajanje istih, 

 

Predsjednik Milan Markeţić konstatira da je rasprava u jednom dijelu već odrţana po 

iznijetim materijalima, ali ako netko ţeli uzeti učešće u raspravi da to moţe učiniti. 

Obzirom da nije bilo prijava za raspravu predsjednik predlaţe glasovanje o iznijetim 

izvješćima. 

 

Skupština jednoglasno donosi slijedeći  

 

Z a k l j u ĉ a k 

 

1. Usvaja se Izvješće o ostvarenju Programa rada Sportske zajednice Grada Poreĉa za 

2011. godinu, uz dopune koje su iznijete u raspravi. 

2. Usvaja se Izvješće o ostvarenju Financijskog plana Sportske zajednice Grada 

Poreĉa za 2011. godinu. 

3. Usvaja se Izvješće Nadzornog odbora Sportske zajednice Grada Poreĉa za 2011. 

godinu. 
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AD.6. Razmatranje i donošenje Pravilnika o financijskom praćenju sporta i sportaša na 

          području Grada Poreča, 

 

Predsjednik Milan Markeţić u uvodnom obrazloţenju iznosi da je Pravilnik izrađen na 

temelju zaključka Skupštine iz prethodne godine, da je rađen i raspravljan na sjednicama 

Izvršnog odbora, da je bio na raspravi u klubovima i da je danas predmet rasprave i na ovoj 

Skupštini. 

Detaljno obrazloţenje Pravilnika iznio je tajnik SZGP Franko Buda koji je ujedno bio i 

izrađivač ovog zahtjevnog materijala. Intencija je bila da se izradi jedinstven i cjelovit akt koji 

će se u financiranju odnositi na sve klubove, ekipne i pojedinačne sportove, i to na 

transparentan i jednostavan način. Ovaj je Pravilnik na neki način ispunio tu zadaću, iako svi 

ne mogu njime u cijelosti biti zadovoljni. Međutim, velika većina sportova, odnosno klubova 

su u njemu našli svoju poziciju, i predloţena mjerila i kriteriji u cjelini mogu svakoga 

zadovoljiti. Uvijek će biti nezadovoljnih, praksa će pokazati gdje su nedostaci,što se moţe 

popraviti pa u nekom vremenu napraviti neophodne izmjene ili dopune. Poziva članove 

Skupštine na konstruktivnu raspravu i predlaţe da se prijedlog akta usvoji. 

 

Vidović Damir – Gradski stolnoteniski klub „Poreč“ postavlja pitanje zašto u Pravilniku nije 

učinjena razlika između muških i ţenskih ekipa istovjetnog sporta (kao npr. rukometa), a što 

je učinjeno u klasifikaciji sportova koju je utvrdio Savez sportova Istarske ţupanije. 

 

Benassi Loris – Udruga kineziologa ima primjedbu na članak 11. stavak 1. riječ 

„stručnim“ jer je u koliziji sa Zakonom o sportu. Dalje smatra da treba napraviti razliku 

između licenciranih trenera i predlaţe da se pripremi materijal sa ukupnim brojem trenera po 

klubovima i njhovim stručnim kvalifikacijama. 

 

Tomčić Tilen – Rukometni klub „Poreč“ postavlja pitanje tko moţe raditi pod strukom trenera, 

da to treba detaljno razjasniti. 

 

Mušković Petar – Klub za podvodnu djelatnost i sportsko ronjenje iznosi primjedbu da je 

prevelika razlika u bodovima po skupinama sportova. 

 

Buda Franko – upoznaje članove s primjedbom koju je dostavio ŢRK „Poreč“ u pisanom 

obliku i predlaţe Skupštini da se uzme u razmatranje. 

 

Sumirajući raspravu predsjednik Milan Markeţić ocjenjuje da je i ova rasprava pokazala da se 

o Pravilniku moţe raspravljati argumentirano, ako netko ima primjedbi da ih napiše i dostavi 

pa će se o njima raspravljati na Izvršnom odboru, ali da je u cjelini zadovoljan raspravom, ali 

i Pravilnikom. Uglavnom ima primjedbi na stavak 1. članka 11. i slaţe se da ga treba doraditi 

i pripremiti za narednu sjednicu Skupštine. 

 

Predsjednik Milan Markeţić predlaţe, a Skupština većinom glasova (18 „za“ i 2 „protiv“ – 

RK Poreč i DPDSR) donosi slijedeći  

 

Z a k l j u ĉ a k 

 

1. Donosi se Pravilnik o financijskom praćenju sporta i sportaša na podruĉju Grada 

Poreĉa, uz brisanje rijeĉi „struĉnim“ u ĉlanku 11. stavak 1.  

2. Odredbu ĉlanka 11. stavak 1. uskladiti s važećim propisima i pripremiti prijedlog 

za narednu sjednicu Skupštine. 
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AD.7. Razmatranje i donošenje Pravilnika o nagradama i priznanjima, 

 

Predsjednik Milan Markeţić iznosi da smo do sada radili na temelju prijedloga akta koji nikad 

zvanično nije donijet na sluţbenim tijelima SZGP, pa u tom smislu je bilo potrebno izraditi 

potreban akt. Akt je prošao proceduru kroz klubove i Izvršni odbor pa smatra da je u njemu 

obuhvaćeno sve nuţno što u njemu treba biti. 

 

Bez rasprave Skupština je na prijedlog predsjednika jednoglasno donijela slijedeći 

 

Z a k l j u ĉ a k 

 

Donosi se Pravilnik o nagradama i priznanjima, u predloženom tekstu. 

 

AD.8. Razmatranje i donošenje Kalendara sportskih manifestacija u 2012. godini, 

 

Buda Franko, tajnik SZGP obrazlaţe potrebu izrade i donošenja kalendara sportskih 

manifestacija u 2012. godini. Prvo, iz razloga da se vidi aktivnost sportskih klubova kako bi 

se moglo sačiniti odgovarajuće godišnje izvješće, a drugi je razlog da se moţe izvršiti 

rezervacija sportskih objekata za potrebe klubova, a tek potom eventualna iznajmljivanja za 

potrebe drugih korisnika. Uglavnom prijedlog kalendara je nastao kao izraz potreba i zahtjeva 

klubova za organiziranjem određenih sportskih priredbi i manifestacija i u tome će klubovi 

imati prednost u odnosu na druge korisnike. 

 

Tomičić Anton – SRD „Zubatac“ predlaţe da se uvrsti u kalendar manifestacija Međunarodni 

turnir Sveti Mauro u udičarenju – 18/11-2012. godine. 

 

Obzirom da po ovoj točki dnevnog reda nije bilo više rasprave predsjednik zaključuje 

raspravu i predlaţe donošenje zaključka, uz dopunu kalendara po prijedlogu Tomičić Antona. 

 

Skupština jednoglasno donosi slijedeći 

 

Z a k l j u ĉ a k 

 

Donosi se Kalendar sportskih manifestacija u 2012. godini, uz dopunu – MeĊunarodni 

turnir „Sveti Mauro“ – 18/11-2012. u organizaciji SRD „Zubatac“ iz Poreĉa.  

 

AD.9. Razmatranje prijedloga : 

 

            a) Programa rada Sportske zajednice Grada Poreča za 2012. godinu, 

 b) Financijskog  plana Sportske zajednice Grada Poreča za 2012. godinu, 

 

Predsjednik Milan Markeţić u uvodnom obrazloţenju iznosi da se Program rada temelji 

uglavnom na programskim zadacima iz 2011. godine, a u Financijskom planu da se radi o 

raspodjeli sredstava iz Proračuna Grada Poreča-Parenzo namijenjenih za potrebe sporta i 

odrţavanje sportskih objekata, uz minimalne vlastite prihode. Planira se sanacija krova na 

objektu Nogometnog kluba „Jadran-Poreč“ i nabava zaštitne podloge za SD „Ţatika“ i za tu 

nabavu uključit ćemo se u program „Aktivne zajednice“ HOO – Zagreb. Radi se o još jednoj 

teškoj godini za sport i poziva sve članove ma maksimalnu štednju i racionalno korištenje 

sredstava. 
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AD. 10. Rasprava po podnijetim prijedlozima i usvajanje istih, 

 

Tintor Jadran – Odbojkaški klub „Poreč“ stavlja primjedbu na Financijski plan – redovna 

djelatnost klubova  - i smatra da se Odbojkaški klub „Poreč“ u financiranju po kriteriju – 

sustav natjecanja – treba vrednovati s koeficijentom 1,6 kao Premier (super) liga, obzirom da 

se natječu u 1. A odbojkaškoj ligi, a da postoji i 1. B odbojkaška liga, isto tako na cijelom 

području RH. 

 

Močibob Ruţica – ŢKK „Istra“ Poreč smatra da je Pravilnik o financijskom praćenju sporta i 

sportaša usvojen i da svaka eventualna promjena znači opet provođenje postupka usklađivanja 

primanja klubova, a radi se o neznatnoj korekciji od 0,1% pa smatra da to nije potrebno. 

 

Predsjednik Milan Markeţić, sumirajući raspravu isto tako se zalaţe da ostanemo kod kriterija 

i mjerila iz Pravilnika, da će vrijeme pokazati kakav nam je Pravilnik i da sve eventualne 

primjedbe se mogu dostaviti Izvršnom odboru, koji će ih i razmotriti,  te predlaţe da 

predloţene akte usvojimo kako su i predloţeni. 

 

Skupština jednoglasno donosi slijedeći 

 

Z a k l j u ĉ a k 

 

1. Donosi se Program rada Sportske zajednice Grada Poreĉa za 2012. godinu, u 

predloženom tekstu. 

2. Donosi se Financijski plan Sportske zajednice Grada Poreĉa za 2012. godinu. 

 

AD.11. Razrješenje i imenovanje dva člana Izvršnog odbora Sportske zajednice Grada  

             Poreča, 

 

Milan Markeţić obrazlaţe potrebu da se razriješi dva člana Izvršnog odbora Sportske 

zajednice Grada Poreča – Kos Eda zbog odlaska na duţnost u Zagreb i Zović Vladimira, na 

njegov zahtjev zbog zdravstvenih razloga. Predlaţe da se zahtjev uvaţi. 

Istovremeno predlaţe imenovanje dva nova člana – jednog u dogovoru s Gradonačelnikom 

obzirom da prema Statutu Grad Poreč-Parenzo daje jednog člana – Basanić Ćuš Natašu i 

Tintor Jadrana, sportskog djelatnika i predsjednika Odbojkaškog kluba „Poreč“. Ističe da je sa 

oba kandidata obavio razgovor i da su dali pristanak na njihovo imenovanje. Predlaţe da se 

prijedlog usvoji. 

 

Bez rasprave Skupština jednoglasno donosi slijedeći 

 

Z a k l j u ĉ a k 

 

1. Dužnosti ĉlana Izvršnog odbora Sportske zajednice Grada Poreĉa razrješuju se Kos 

Edo i Zović Vladimir, s danom 22. ožujka 2012. godine. 

2. Ĉlanovima Izvršnog odbora Sportske zajednice Grada Poreĉa imenuju se Basanić-

Ćuš Nataša i Tintor Jadran, s danom 22. ožujka 2012. godine. 

 

AD.12. Prijem novih članova u članstvo Sportske zajednice Grada Poreča, 

 

Buda Franko, tajnik SZGP, iznosi da su zahtjev za prijem u članstvo Sportske zajednice 

Grada Poreča podnijeli slijedeći klubovi : 



 7 

- Mačevalački klub „Špada“ iz Poreča, Vukovarska 26, 

- Snowboard klub „Goffi“ iz Poreča, Mate Balota 11, 

- Karate - do klub „Zmaj“ iz Poreča, Mate Balota 4, 

- Body boulding klub „Veli Joţe“ iz Poreča, Vukovarska 4, 

 

Prema uvjetima iz Statuta svi klubovi ispunjavaju uvjet  za prijem u članstvo.  Svi zahtjevi su 

razmatrani na Izvršnom odboru Sportske zajednice Grada Poreča i Izvršni odbor predlaţe 

Skupštini da ih primi u članstvo Sportske zajednice Grada Poreča. 

 

Banović Mirko – Karate klub „Finida“ Poreč smatra da Karate-do klub „Zmaj“ ne ispunjava 

uvjete za prijem u članstvo, jer nema stručne osobe – trenera u klubu koji moţe trenirati 

članove, a niti da je član nacionalnog karate saveza.  

 

Nakon polemične rasprave, koga se i pod kojim uvjetima moţe primati u članstvo, na 

prijedlog predsjednika, Skupština je većinom glasova ( 19 „za“ i 1 „protiv“ – Karate klub 

„Finida“) donijela slijedeći 

 

Z a k l j u ĉ a k 

 

U ĉlanstvo Sportske zajednice Grada Poreĉa, s danom 22. ožujka 2012. godine primaju se 

slijedeći klubovi : 

1. Maĉevalaĉki klub „Špada“ iz Poreĉa, Vukovarska 26, 

2. Snowboard klub „Goffi“ iz Poreĉa, Mate Balota 11, 

3. Karate – do klub „Zmaj“ iz Poreĉa, Mate Balota 4, 

4.Body boulding klub „Veli Jože“ iz Poreĉa, Vukovarska 4. 

 

AD.13. Razno. 

 

Kako pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo pitanja ni prijedloga predsjednik konstatira da 

je dnevni red ove sjednice iscrpljen, te zaključuje sjednicu Skupštine. 

 

Dovršeno u 20,10 sati. 

 

       Zapisničar :                                                                                                   Predsjednik : 

 

      Franko  Buda                                                                                                 Milan Markeţić 

 

                                              Ovjerovitelji :  Janko Karlo 

 

                                                                       Mendiković Alfredo 
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